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Tisztelt Elnök Úr!

„Miért nem nyújt a Kormány azonnali segítséget a kunszentmiklósi
belvízhelyzet megoldására?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kunszentmiklós városban a belvízzel sújtott területek növekedése drámai
helyzetet okozott . A belvízhelyzet emberfeletti munkára kényszeríti az ott
élőket, akik önerőből már nem tudják folytatni a védekezést . A kunszentmiklósi
képviselőtestület saját lehető ségein belül mindent megtesz annak érdekében ,
hogy mentse az ott él őket, azonban azonnali és hathatós kormányzati segítségre
is szükség van a belvízhelyzet megoldása érdekében .

Kérdezem tehát Miniszter Urat: miért nem nyújt a Kormány azonnali segítséget
a kunszentmiklósi belvízhelyzet megoldására?
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